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Protokół Nr XVIII/2020 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 21 grudnia 2020 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 21 grudnia 2020 r.  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15
40

.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1) 12 radnych Rady Gminy Żołynia (nieobecni byli: Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech 

Woś), 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia; 

3) Wójt Gminy Żołynia; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia; 

6) dwóch inspektorów Urzędu Gminy Żołynia; 

7) informatyk Urzędu Gminy Żołynia. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Foryt. Po 

powitaniu zebranych, wobec braku wolnych wniosków oraz wniosków w stosunku do 

zaplanowanego porządku obrad, przystąpił do realizacji kolejnych jego punktów. 

Zaplanowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwała budżetowa Gminy Żołynia na 2021 rok; 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2021- 2032; 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań  

z tytułu i kredytów; 

d) udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu na 

realizację zadania publicznego; 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu na realizację zadania 

publicznego polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym transportem 

zbiorowym w zakresie przewozów pasażerskich; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego; 

g) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok; 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2020-2026; 

i) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok; 

j) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Żołynia oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy; 

k) wyznaczenia aglomeracji Żołynia. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 2 Przewodniczący rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z poprzedniej sesji rady gminy i nie wnieśli w stosunku do niego zapytań, ani 

wniosków. W związku z powyższym przeprowadził głosowanie nad jego przyjęciem. 

Protokół ten został przyjęty jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 
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Ad.3 Projekt uchwały budżetowej Gminy Żołynia na rok 2021 przedstawiła Anna Kostyńska, 

Skarbnik Gminy Żołynia. Na wstępie omówiła procedurę związaną z przygotowywaniem 

projektu budżetu. Wspomniała, że był on omawiany na posiedzeniu wspólnym komisji rady 

gminy w dniu 14 grudnia 2020 r. oraz przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie, opiniującej projekt pozytywnie z drobnymi uwagami. Wyjaśniła, że chodziło  

o zapisy techniczne, dotyczące przeniesień pomiędzy rozdziałami budżetu oraz  

o uszczegółowienie części opisowej. Zaznaczyła, że wnioski przedstawione przez radnych 

podczas ww. posiedzenia komisji wprowadzono do budżetu i w takim kształcie został on 

przedstawiony radnym przed sesją. Powiedziała, że budżet tak po stronie dochodów jak  

i wydatków zamyka się kwotą 35,9 mln zł. Skarbnik omówiła składowe dochodów oraz 

planowane wydatki. Przewodniczący rady odczytał sentencję uchwały RIO, pozytywnie 

opiniującej budżet i zachęcił radnych do dyskusji. Wobec braku wystąpień radnych w tej 

sprawie przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr XVIII/153/20 uchwała 

budżetowa Gminy Żołynia na 2021 rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki 

imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, 

Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła skarbnik 

gminy. Przypomniała, że uchwała jest nierozerwalnie związana z uchwałą budżetową  

i obejmuje rok budżetowy oraz lata, w których gmina spłacać będzie zaciągnięte kredyty,  

w tym przypadku wskazała na lata do roku 2032. Powiedziała, że do WPF przeniesiono 

kwoty z uchwały budżetowej. Zaznaczyła, że indywidualny wskaźnik zadłużenia, 

warunkujący przyjęcie budżetu, w każdej pozycji jest spełniony. Wspomniała, że radni gminy 

mogą z prognozy wyczytać dane dotyczące zadłużenia gminy oraz wysokości spłacanych rat 

kredytów w poszczególnych latach. Przewodniczący rady wspomniał, że gmina dysponuje 

pozytywną opinią RIO w sprawie projektu WPF, zawierającą drobne uwagi, omówione przez 

skarbnika przy prezentowaniu uchwały budżetowej. Radni nie dyskutowali w tej sprawie. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr XVIII/154/20  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata  

2021-2032 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przedstawiła skarbnik gminy. 

Powiedziała, że w budżecie na 2021 r. zaplanowano spłatę kredytów w wysokości 1,160 mln 

zł, na którą zaciągnięty ma zostać kredyt. Spłata nastąpi w okresie 10 lat (2023-2032),  

z dochodów własnych gminy. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr XVIII/155/20 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu  

i kredytów została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

    Projekt uchwały dot. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu przedstawiła 

skarbnik gminy. Wspomniała, że w budżecie gminy na 2021 r. wprowadzono pozycję 

dofinansowania zadania powiatu, w postaci opracowania dokumentacji projektowej drogi 
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powiatowej w Brzózie Stadnickiej. Na ten cel gmina zaplanowała przeznaczyć kwotę  

25 tys. zł. Skarbnik zaznaczyła, że oprócz uchwały budżetowej, konieczna jest odrębna 

uchwała w tej sprawie. Radni nie dyskutowali, przewodniczący przeprowadził głosowanie 

nad uchwałą. Uchwała Nr XVIII/156/20 w sprawie  udzielenia przez Gminę Żołynia 

pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu na realizację zadania publicznego została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, 

Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, 

Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

Kolejną uchwałę w sprawie pomocy dla powiatu, tym razem w zakresie organizacji 

transportu publicznego omówiła skarbnik gminy. Przypomniała, że w 2019 roku wójtowie 

gmin powiatu łańcuckiego podpisali porozumienie intencyjne o współpracy przy organizacji 

powiatowych przewozów pasażerskich. Gmina Żołynia przystąpiła do tej współpracy 

przeznaczając na to kwotę 27,8 tys. zł. Zadanie ma być realizowane w 2021 r. Radni nie 

dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała 

Nr XVIII/157/20 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łańcuckiemu na 

realizację zadania publicznego polegającego na organizacji i zarządzaniu publicznym 

transportem zbiorowym w zakresie przewozów pasażerskich została przyjęta 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz 

Leja, Wojciech Woś. 

 

Uchwałę w sprawie pomocy dla Województwa Podkarpackiego przedstawiła skarbnik 

gminy. Przypomniała, że Rada Gminy Żołynia, 23 listopada 2020 r. przyjęła uchwałę  

o pomocy w zakresie dofinansowania kontynuacji budowy chodnika przy drodze 

wojewódzkiej w Bikówce. Wówczas zakres prac obejmował 74 mb chodnika, a kwota 

wsparcia przez gminę wynosiła 35 tys. zł. Ponieważ pojawiła się szansa na zwiększenie 

zakresu prac – położenie chodnika na ułożonym wcześniej kolektorze odwadniającym drogę, 

pojawiła się propozycja o zwiększenie pomocy na to zadanie o 44 tys. zł. Skarbnik 

powiedziała, że proponuje zwiększenie pomocy i przyjęcie stosownej uchwały. Radni nie 

dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała 

Nr XVIII/158/20 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę 

Żołynia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania 

publicznego została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

    Uchwałę w sprawie zmian budżetu gminy na rok 2020 przedstawiła skarbnik gminy. 

Omówiła zwiększenie budżetu po stronie dochodów i wydatków o kwotę 151,7 tys. zł. 

Przedstawiła źródła dochodów i proponowane ich wydatkowanie. Uchwała Nr XVIII/159/20 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol 

Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech 

Woś. 
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Projekt uchwały zmieniającej wieloletnią prognozę finansową, powiązaną z przyjętą 

zmianą budżetu gminy na 2020 r. omówiła skarbnik gminy. Zaznaczyła, że omówione 

wcześniej dochody i wydatki wprowadzono do prognozy. Podała, że na koniec 2020 roku 

budżet gminy po stronie dochodów zamknie się kwotą 41,6 mln zł, natomiast po stronie 

wydatków 40,8 mln zł. Powiedziała, że zadłużenie gminy na koniec roku wyniesie 7,106 mln 

zł, co stanowić będzie 17,1% jej dochodów budżetowych. Radni nie dyskutowali w tej 

sprawie, przewodniczący rady przeprowadził głosownie nad uchwałą. Uchwała Nr 

XVIII/160/20 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na 

lata 2020-2026 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

  

    Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok przedstawiła Halina Kochman, 

inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Zaznaczyła, że obowiązek przygotowania programu przez 

wójta gminy wynika z przepisów ustawowych. Wspomniała, że programy związane  

z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych i narkotykowych opracowano  

w jednym dokumencie, a środki na jego realizację pochodzić będą ze środków z opłat za 

pozwolenia na sprzedaż alkoholu. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący rady 

przeprowadził głosownie nad uchwałą. Uchwała Nr XVIII/161/20 w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol 

Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech 

Woś. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenie zgody na dzierżawę mienia gminnego przestawił 

Waldemar Natoński, Sekretarz Gminy Żołynia. Wspomniał, że sprawę tę szczegółowo 

omawiano na posiedzeniu wspólnym komisji rady. Powiedział, że uchwała jest odpowiedzią 

na wniosek mieszkanki Żołyni, z ul. Raki. W związku z tym, że chodzi o niewielką 

powierzchniowo działkę i położoną wśród pól, sugerował, aby spełnić prośbę 

wnioskodawczyni. Stwierdził, że działka nie może stanowić atrakcyjnej oferty inwestycyjnej 

gminy, kierowanej na sprzedaż w przetargu. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, 

przewodniczący rady przeprowadził głosownie nad uchwałą. Uchwała Nr XVIII/162/20  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żołynia oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy została przyjęta  jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. Wyniki imienne: ZA (12) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żołynia przedstawił Wojciech 

Opałka, inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Wyjaśnił, że jej zakres obejmuje aglomerację 

określającą granice terenów gminy uzbrojonych w sieć kanalizacji sanitarnej  

oraz przewidywanych do uzbrojenia. Stwierdził, że w zasadzie można uznać gminę za 

skanalizowaną, natomiast do wykonania pozostały dwa kolektory: łączący Żołynię z Brzózą 

Stadnicką oraz przerzucający ścieki z gminy do oczyszczalni w Woli Dalszej. 
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Zasygnalizował, że przyjęcie uchwały warunkuje ubieganie się o dotacje i kredyty na zadania 

inwestycyjne z zakresu gospodarki ściekowej. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, 

przewodniczący rady przeprowadził głosownie nad uchwałą. Uchwała Nr XVIII/163/20  

w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żołynia została przyjęta przy jedenastu głosach „za”, 

jeden radny wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 Wyniki imienne: ZA (11) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Anna Wójcik WSTRZYMUJĘ SIĘ 

(1) Krzysztof Kosior NIEOBECNI (3) Andrzej Całka, Tadeusz Leja, Wojciech Woś. 

 

Ad. 4 W punkcie spraw różnych głos zabrał Piotr Dudek, Wójt Gminy Żołynia, który 

podsumował kończący się rok 2020. Stwierdził, ze mimo pandemii koronawirusa, której 

skutki dotknęły gminę i jej mieszkańców, udało się wykonać zaplanowane inwestycje. 

Zapowiedział ich szczegółową prezentację na łamach gminnej gazety. Zaznaczył, że gmina 

wydatkowała na inwestycje ponad 4 mln zł,  przy tym pozyskała dotacje na kwotę 1,6 mln zł. 

Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego sukcesu, w tym mieszkańcom gminy, 

którzy sprzyjali prowadzonym inwestycjom. Zapowiedział, że rok 2021 będzie rokiem 

remontów szkół, gmina otrzymała bowiem dotację, w związku z czym ponad 1 mln zł 

przeznaczy na inwestycje w gminną bazę oświatową. Wójt w związku ze zbliżającymi się 

świętami Bożego Narodzenia złożył oglądającym transmisję sesji życzenia świąteczno-

noworoczne. W imieniu rady gminy życzenia mieszkańcom złożył również przewodniczący 

rady. 

Na tym sesję zakończono. Przewodniczący rady podziękował zebranym za przybycie  

i zamknął obrady o godzinie 16.40. 

 

Sporządził:      

                                                                                                      


